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به میزبانی شرکت آب منطقه ای فارس برگزار شد؛

همایش هم اندیشی دبیران شورای اقامه نماز دستگاه های اجرایی استان فارس

همایش هم اندیشی دبیران شورای اقامه نماز دستگاه های اجرایی استان 
فارس  با حضور استاندار فارس، قائم مقام ستاد اقامه نماز کشور و مدیر 
ستاد اقامه نماز استان به میزبانی شرکت آب منطقه ای فارس برگزار شد.
  به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت آب منطقه ای 
فارس  محمد هادی ایمانیه، در نشست دبیران شورای اقامه نماز استان 
که به میزبانی شرکت آب منطقه ای فارس برگزار شد طی سخنانی، بر 
لزوم مدیریت مصرف آب در ادارات و دستگاه های دولتی تاکید کرد 
استفاده  با  ادارات و دستگاه ها می توانند در بخش آب شرب  افزود:  و 
از شیرهای پدالی و خودکار در وضوخانه ها به ترویج فرهنگ مصرف 
بهینه آب کمک کنند. وی ادامه داد: البته استفاده از این تجهیزات در 
مقایسه با حدود چند میلیارد مکعب مصرف آب استان در تمام حوزه ها 
شاید به لحاظ کمیت کمک چندانی به کاهش چشمگیر مصرف آب 
نمی کند اما می تواند به عنوان یک اقدام در جهت فرهنگ سازی مصرف 

بهینه آب تأثیرگذار باشد.
وی اظهار کرد: قطعاً به دنبال انجام چنین اقداماتی است که می توانیم در 
بخش آب کشاورزی که بیشترین حجم تأمین آب استان فارس را به 
خودش اختصاص می دهد از کشاورزان انتظار داشته باشیم کاشت سنتی 
و غرقآبی محصولات را محدود کرده و به سمت استفاده از روش های 
نوین آبیاری بروند همچنین در بخش آب صنعت از صنعتگران بخواهیم 
و  بازچرخانی  و  نوین  فناوری های  از  استفاده  و  تکنولوژی  تغییر  با 

استفاده از پساب، مصرف آب را به حداقل برسانند.
 استاندار فارس گفت: سالانه هزینه بسیاری صرف تأمین آب می شود 
از  اسراف که  از  پرهیز  و  آبی  منابع  از  لزوم حفاظت  به  توجه  با  که 
هزینه ها  این  از  بخشی  دارد  ضرورت  هست،  اسلام  دین  آموزه های 

صرف فرهنگ سازی مصرف بهینه آب شود.
ایمانیه، از معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری فارس خواست در 
بررسی  را  استان  ادارات  نمازخانه های  وضعیت  ممکن،  زمان  کمترین 

کرده تا نسبت به رفع مشکلات و کمبودهای احتمالی اقدام شود
وی ادامه داد: نمازخانه ها باید هم از نظر فضای فیزیکی و هم از نظر 
جذابیت  ادارات  به  مراجعان  و  پرسنل  برای  و  باشند  تأمین  تجهیزات، 

داشته باشند.
در ابتدای همایش سیاوش بدری مدیر عامل شرکت آب منطقه ای فارس 
ضمن خیر مقدم به شرکت کنندگان خلاصه ای از وضعیت منابع آب 
استان فارس و میزان بارندگی و آب پشت سدهای در حال بهره برداری 

را ارائه داد.
رئیس هیئت مدیره شرکت آب منطقه ای گفت: در کنار وظیفه ذاتی 
و فرهنگ دینی برآمده از فقه شیعی، اقامه نماز جماعت همه روزه در 

برگزار می شود و عزیزان روحانی در  منطقه ای  نمازخانه شرکت آب 
قریب به اتفاق کارگاه های فعال طرح های منابع آب حضور دارند.

با  نشست  این  در  کشور  نماز  اقامه  ستاد  مقام  قائم  همایش،  ادامه  در 
نمازخوانی  و  نماز  فرهنگ  ترویج  برای  شده  انجام  اقدامات  از  تقدیر 
گفت: در یک نظرسنجی نود درصد از جامعه آماری گفتند ما نماز را از 
خانه یاد گرفتیم، سرمایه گذاری فرهنگی خانواده بسیار مهم است، مادر 
در خانواده فرهنگ نمازخوانی را برای فرزند آغاز و در مدرسه نهادینه 
می شود؛ بنابراین تمرکز ترویج فرهنگ نمازخوانی بایستی بر خانواده 

و مدرسه متمرکز شود.
است،  مهم  بسیار  روحانیت  با  ارتباط  افزود:،  ادامه  در  زرهانی  احمد   
تعامل با علما رمز پیروزی است، روحانیت باید بتواند با نسل نو ارتباط 
پیدا کند، تلخی ها تحمل شود، روحانیت باید پاسخگوی نسل جوان باشد 
و شبهه را از بین ببرد. وی ادامه داد: در محیط های اداری هم روحانیت 
باید  با خدا هستند  انسان هایی  باشد، کارمندان  باید حضور مؤثر داشته 
فرصت نماز جماعت در محیط اداری فراهم شود، کارفرمایان هر چند 
موازات  به  ولیکن  دارند  را  متبوع خود  بهینه شرکت  دغدغه خروجی 
نمازخوانی  اتاق فکر تشکیل شود و فرهنگ  اداری  آن در محیط های 

ترویج داده شود.
وی ادامه داد: حکومت مبتنی بر عدل آخر الزمان را دنبال می کنیم و 
نماز می تواند نقش  تولید محتوا، حوزه  با شناخت تحولات و مهندسی 

تأثیرگذاری در جامعه داشته باشد.
نماز  اقامه  شورای  دبیران  اندیشی  هم  همایش  است  ذکر  به  لازم 
احمد  و  فارس  استاندار  حضور  با  فارس  استان  اجرایی  دستگاه های 
ستاد  مدیر  ذوالانوار  حسین  و  کشور  نماز  اقامه  ستاد  معاون  زرهانی 
 اقامه نماز، استان فارس به میزبانی شرکت آب منطقه ای فارس برگزار 

شد. 

مدیرکل امور عشایر فارس خبر داد؛

کوتاه شدن مسیر مواصلاتی عشایری سرمشهد کازرون به خیرک دشتستان بوشهر

مواصلاتی  مسیر  از  بهره برداری  با  گفت:  فارس  عشایر  امور  مدیرکل 
عشایری سرمشهد کازرون به خیرک دشتستان بوشهر، مسیر تردد فعلی 

نسبت به مسیر قبلی بیش از 70 کیلومتر کوتاه خواهد شد.
امور  کل  اداره  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به   
عشایر فارس کریمی  در بازدید از مسیر مواصلاتی سرمشهد کازرون 
به خیرک دشتستان بوشهر ضمن اشاره به اینکه مسیر درحال مرمت و 
ایلات،  ساله   ۴0 از  بیش  و  بلندمدت  درخواست های  از  یکی  بهسازی، 
طوایف و تیره های عشایری شهرستان های کازرون فارس و دشتستان 
بوشهر بوده است گفت: دلیل اهمیت راهسازی و راهگشایی این مسیر، 
تردد عشایر از این جاده و حضور مناطق و مراتع عشایر در اطراف و 

حواشی آن است.
وی در ادامه افزود: باتوجه به احصاء مشکلات شهرستان های استان فارس 
امور عشایر فارس، مهم ترین  اداره کل  فنی و مهندسی  تیم های  توسط 
خواسته عشایر شهرستان کازرون بازگشایی و تردد از مسیر یاد شده بود 
که با برنامه ریزی های صورت گرفته و حمایت های فرماندار و مسئولین 
دستگاه های اجرائی شهرستان کازرون، طرح های مطالعاتی مسیر جاده و 
ابنیه های مورد نیاز آغاز و با تأمین اعتبارات لازم از سوی اداره کل امور 

عشایر فارس طرح به مرحله اجرا رسید.
کریمی به نقش چشمگیر فرماندهی مهندسی تیپ تکاور بسیج سازندگی 
امام سجاد )ع( کازرون اشاره نمود و گفت: بعد از طی مراحل قانونی 
برای اجرای طرح مسیر تردد سرمشهد به خیرک و با پیگیری های اداره 
امور عشایر کازرون، رایزنی ها و مذاکرات لازم برای اجرای پروژه با 
استفاده از تجهیزات و تجربیات گسترده مهندسی تیپ تکاوری بسیج 
بهسازی  و  راهسازی  امر  در  شهرستان  این  )ع(  سجاد  امام  سازندگی 

مسیرهای تردد در مناطق روستایی و عشایری صورت گرفت.
افزود:  پروژه  پیشرفت  میزان  با  رابطه  در  فارس  امور عشایر  مدیرکل 
جاده مواصلاتی از سرمشهد تا مرز استان بوشهر مسافتی در حدود 13 
کیلومتر است که تمام مسیر کاملًا بازگشایی و راهسازی شده است و 
6 کیلومتر این طرح بطور کامل زیرسازی مهندسی گردیده و همچنین 
گفت:  ادامه  در  وی  است.  شده  آسفالت  نیز  مسیر  ابتدای  متر   1۴00
استان  مرز  تا  جاده  این  مسیر  طول  در  لازم  مطالعات  انجام  به  باتوجه 
بوشهر نیاز به 27 ابنیه در حوزه استحفاظی کازرون جهت حفظ آن از 
خطرات سیلاب ها و... دارد که از این تعداد 5 ابنیه بطور کامل انجام شده 

است و 27 ابنیه دیگر در حال احداث است.
کرد  اشاره  شده  یاد  مواصلاتی  مسیر  پروژه  اتمام  اهمیت  به  کریمی 
بسیار  نیز  غیرعامل  پدافند  منظر  از  راه  این  اینکه  به  باتوجه  گفت:  و 
پراهمیت است علاوه برآن قابلیت تبدیل به مسیر و شاهراه اقتصادی 

عشایری و روستایی در ابعاد گردشگری، کشاورزی، دامداری و... بین 
دو استان فارس و بوشهر را داراست و باعث خروج بخش جره بالاده و 
روستای سرمشهد از بن بست و اتصال آنها در کوتاه ترین زمان به استان 
بوشهر می گردد، لذا تا این لحظه قریب 20 میلیارد ریال از طریق اداره 

کل امور عشایر فارس هزینه شده است.
ویژه  جایگاه  به  اشاره  با  نیز  بوشهر  استان  عشایر  امور  مدیر  رستمی 
اقتصادی و قرابت فرهنگی مناطق عشایری خیرک و سرمشهد گفت 
که  است  نوازی  چشم  و  بکر  طبیعت  دارای  دشتستان  خیرک  منطقه 
اجرای پروژه بزرگ جاده مواصلاتی خیرک به سرمشهد می تواند نقش 
بسزایی در توسعه گردشگری عشایری این منطقه و به بالافعل رساندن 

ظرفیت بسیار بالای گردشگری این منطقه داشته باشد.
وی در ادامه افزود: با اجرای این طرح، ضمن کوتاه و هموارشدن مسیر 
مواصلاتی، عبور و مرور تسهیل یافته و باعث ارائه خدمات بیشتری به 
مسئولین  با همت  امروز  لذا  می گردد،  مناطق  این  روستائیان  و  عشایر 
هردو استان تصمیمات خوب و جدی جهت اجرای آن اتخاذ گردیده 

است.
رستمی در انتها به اختصاص اعتبار ۴ میلیارد تومانی در نظر گرفته شده 
امور عشایر بوشهر اشاره نمود و افزود تلاش خواهیم کرد که این پروژه 
طی یکسال آینده به بهره برداری رسیده و در دسترس عشایر و عموم 

مردم قرار گیرد.
بخرد فرماندار کازرون نیز طی سخنانی این پروژه بزرگ دو استان را 
محصول یک کار جهادی و با انسجام دو شهرستان کازرون و دشستان 
و  کازرون  شهرستان  و  فارس  استان  سوی  از  گفت  و  کرد  معرفی 
و  است  شده  نزدیک  خود  پایانی  مراحل  به  پروژه  سرمشهد  روستای 
با توجه به اینکه این راه را باید بین دو بخش درنظر بگیریم، باید این 
مسیر را یک مسیر آلترناتیو و جایگزین قرار دهیم که در صورت نیاز 
و از منظر پدافند غیرعامل بتوانیم در موارد اختصاصی استفاده کافی را 

از آن داشته باشیم.
شهرستان های  بخشی  بین  منابع  نظر گرفتن  در  با  افزود:  ادامه  در  وی 
مرزی فارس و بوشهر امیدواریم این جاده که در جهت حفظ امنیت و 
بهره مندی از منابع هر دو شهرستان برای اهالی آنها و عموم مردم در 

دست احداث است را طی یکسال آینده به بهره برداری کامل برسانیم.
بنافی فرماندار دشتستان نیز با اشاره به اینکه 80 درصد ظرفیت عشایر 
با راه اندازی این مسیر و  استان بوشهر در منطقه دشتستان است گفت 
طرح های خوبی همچون طرح مسیر مواصلاتی بین دو استان بوشهر و 
فارس باید از تمام ظرفیت های عشایر و روستاییان در جهت رشد منطقه 

بهره برداری شود.


